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Protokoll från Östersjökommitténs möte 2022-02-25 
 
Deltagare:  
Ami 
Bosse 
Louise 
Wanja 
Guje och 
Sven 
Frånvarande: Siv, Tom och Anders B. 
 
1.Sven öppnade mötet och skötte själv noteringarna. 
 
2. Rapporterade Sven och Guje från mötet med distriktets Östersjökommitte 2022-02-22 
bl.a. att Guje tar över som ordförande efter Tommy Lekenmyr. 
Webbinariet den 5 mars har idag 100 deltagare (mål 500). Genrep med Anders T idag. 
Guje uppmanade alla att sprida inbjudan till sina nätverk, eftersom webbinariet är öppet för 
allmänheten och ett bra sätt att visa upp Rotary. Inbjudan hittar Du genom följande länk: 
https://www.rotary2370.se/Event/baltic-sea-wet-lands--seminarium-online 
Distriktet fortsätter med möten med tänkbara partners, varav Region Stockholm är en. 
Gustav Henning är enligt Ami en bra kontaktperson, med stort intresse för miljö. 
Guje lägger ut inbjudan till Facebook grupperna: Mitt Värmdö, Värmdöbor och Vi 
Värmdöbor. 
Besöket på Utö den 12 mars har idag 30 deltagare (max. 40). 
Robert Cederlunds föredrag från den 18/2 finns idag utlagt på klubbens hemsida. 
Finansiering av våtmarker skulle enligt Ami kunna ske genom bidrag från Lona och Lova via 
Länsstyrelsen (delfinansiering) och Naturskyddsföreningen. 
 
3. Båtmässan ”Allt för sjön” är inställd. Appen kan användas för att orientera om klubbarnas 
verksamheter. Utbildning på appen skall ske. Lämpliga deltagare: IT- och PR-ansvariga plus 
representanter för klubbarnas Östersjökommittéer. Inbjudan följer från distriktet. 
 
4. Wanja orienterade om mötet med Max Ström angående appen ”50 sätt att rädda 
Östersjön”. Ser relativt positivt ut. Wanja driver ärendet. 
 
5. Sven orienterade om distriktets utbildning av Östersjö ambassadörer. Utkast bifogas. Efter 
samråd med Briggen samt några bilder kommer inbjudan till utbildningen att sändas till 
klubbarnas presidenter, Östersjöansvariga samt några intresserade klubbar utanför 
distriktet. Synpunkter på utkastet mottages gärna av Sven snarast. Sven pratar med layout 
av inbjudan med bilder. 
 
6. Louise orienterade om vattentestväskan. Fortfarande strul med leveransen/Tommy. 
Referenslista på skolor med vattenväskor bifogas som orientering. 
Skolelevers användning av vattenväskan är kanske av intresse för lokal press som ”Mitt i 
Värmdö”!? Kan kallas medborgarforskning! 
Fortsatta kontakter för att hitta lämplig mottagare av rapporter från skolorna tas av 
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distriktets Östersjökommitté (kanske SLU eller HaV). 
 

7. Wanja rapporterade om läget när det gäller magnetfiske. 
Wanja kontaktar Fredrik Johansson, ansvarig för Rena Mälaren. 
Efter Rena Mälarens insatser vid after work vid restaurang J i Nacka den 7/4 tas beslut om 
ev. inköp av magnet inför aktiviteten i Stavsnäs den 14-15 maj.  
Wanja undersöker Rena Mälarens ev. intresse för att delta i Stavsnäs den 14-15 maj. 
 
8. Östersjöcentrums rening av vikar. Guje och Sven har haft möte med Linda Kumblad och 
Baltic Waters 2030/Östersjöcentrum. Stor chans att Värmdövik väljs. Beslut i närtid. Om vik 
på Värmdö väljes är tanken att Linda håller föredrag för klubben i april/maj. Linda kommer 
också att medverka vid Rotary Nyköpings möte den 21/4. Guje och Sven deltar. 
 
9. Latrintömning. Sven och Guje har haft möte med Johan Broms om Bullandö Marinas 
latrintömning. Fortsatta kontakter i ärendet hanteras av Sven. Kan Bullandö Marina bli ett 
föredöme? Även kommunens engagemang bl.a. i Stavsnäs och Farstaviken bör granskas! 
Nytt EU direktiv på gång med skärpta krav, som påverkar alla länder runt Östersjön. 
Remissvar skall vara inne 22/3. Distriktets Östersjökommitté är i kontakt med Båtunionen 
för att påverka deras svar med hjälp av Tore Källmark från Rotaryklubben i Västervik, som 
också har företaget Latrina. Nästa möte med Båtunionen är den 15/3. Finland är ett 
föredöme i denna fråga. Detta ämne och skräpinsamling blir troligtvis ämnet vid nästa 
seminarium den 1/10 i Helsingfors. 
 
10. Fortsatta kontakter med kommunen är nödvändiga. Sven kontaktar Gundela Kolb, 
kommunekolog, för att få mer underlag. Lidingö kommun är föregångare när det gäller 
miljösatsningar – ”Hållbara Lidingö”. Ev. föredrag i klubben med representant från Lidingö 
kommun med Värmdö kommuns miljöansvariga inbjudna? 
 
11. Övriga frågor: 
 
a) Möte den 24/3 i Oxelösund, som arrangeras av de 5 Rotaryklubbarna i Trosa, Oxelösund 
och Nyköping och som riktar sig till lokala lärare, rektorer och kommunerna. Kanske något 
för oss att ta efter. Ami deltar från klubben och anmäler sig. Inbjudan sänds till Ami. 
 
b) Rotaryseglingar med Briggen i juni enligt inbjudan i följande länk: 
https://www.rotary2370.se/Event/rotaryseglingar-4-9-juni--anmäl-senast-31-3 
4 juni Kastellholmen – Stavsnäs, 5 juni Stavsnäs – Nynäshamn är bra delsträckor för 
klubbens medlemmar, vänner och Värmdöbor med goda kommunala kommunikationer. 
Kommittén måste marknadsföra seglingarna såväl till Rotarianer som allmänhet. 
Kvällsaktivitet den 4/6 i Stavsnäs diskuteras vid nästa möte mellan distriktskommittén och 
Briggen den 2/3. Sven kontaktar Martin Logna på Skärgårdsradion för ev. segling 4-5/6 
alternativt 14-15/5. 
 
c) Ami informerade om kommunens översiktsplan, som är ute på remiss. Svar senast 28/2. 
Ami distribuerar sitt yttrande från hennes område som orientering till Östersjökommitténs 
medlemmar. 
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d) Wanja påtalade att klubbens hemsida saknar en samlad bild av Östersjökommitténs 
arbete. Sven åtog sig att prata med Anders T i frågan (redan klart vid möte med Anders 
senare under förmiddagen). 
 
e) Inbjudan till AW på restaurang J i Nacka den 7/4 har sänts till alla och bör spridas till 
vänkretsen. Se följande länk:  
https://www.rotary2370.se/Event/aw-rotarians---friends--restaurang-j--nacka-strand 
Wanja hade redan anmält sig. 
 
f) Bosse orienterade om sina kontakter med Sweboat och Skärgårdsstiftelen. 
 
g) Ingrid hade meddelat Guje att hon avsäger sig ordförandeskapet i distriktets 
skräpinsamlingsprojekt, men att hon gärna kvarstår i kommittén tillsammans med sin man 
Johan. Ny ordförande sökes. 
 
12. Nästa möte: 1 april – samma tid och plats som vanligt. 
 
13. Mötet avslutades genom att Sven tackade deltagarna för aktivt engagemang. 
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